

Date: 24th August 2026

Announcement of Invitation to Attend Discussion Session

Raysut Cement Company (SAOG) would like to inform and invite investors, financial analysts, and the media to participate in its Discussion Session via MSX scheduled on Thursday 3rd September 2026 at 04:00 PM for one hour, to discuss the Company's performance for the six-month period ended 30th June 2026.

The agenda will include the reviewed financial performance for the six-month period ended 30th June 2026. Furthermore, we will address any inquiries or questions that attendees may have.

The session will be held virtually by Microsoft Teams via QR code below:

Meeting ID: 365 429 160 389 664

Passcode: yG9aQ7XN

التاريخ: 24 أغسطس 2026م

إعلان دعوة لحضور جلسة نقاشية

تود شركة ريسوت للأسمنت (ش.م.ع.ع) إعلام ودعوة المستثمرين والمحللين الماليين ووسائل الإعلام للمشاركة في جلستها النقاشية عبر بورصة مسقط، والمقرر عقدها يوم الخميس الموافق 3 سبتمبر 2026م في تمام الساعة 04:00 مساءً لمدة ساعة واحدة، لمناقشة أداء الشركة لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2026م.

سيتضمن جدول الأعمال الأداء المالي المراجع لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2026م. كما سنجيب عن أي استفسارات أو أسئلة قد يطرحها الحضور.

ستُعقد الجلسة افتراضياً عبر برنامج مايكروسوفت تيمز باستخدام رمز الاستجابة السريعة أدناه:

رقم الاجتماع: 365 429 160 389 664

رمز المرور: yG9aQ7XN

[Link for a meeting](#)



راشد علي
الرئيس المالي

Raashid Ali
Chief Financial Officer